
 
 

Protokół  Nr  XVIII/04 
 

XVIII  NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY GMINY CELESTYNÓW, ODBYTEJ W  DNIU 11 MAJA 2004 R. W SIEDZIBIE  
SZKOŁY PODSTAWOWEJ W CELESTYNOWIE. 

 
 
W  sesji  udział  wzięli: 
 
1. Radni Rady Gminy Celestynów   - wg załączonej listy obecności. 
2. V-ce  Wójt Gminy     - Ryszard  Winiarski 
3. Sekretarz Gminy     - Zbigniew Rak 
4. Skarbnik Gminy     - Barbara Grzegrzółka 
5. Kierownicy Referatów UG 
6. Radca Prawny 
7. Inne osoby zaproszone. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 
2. Wnioski i interpelacje. 
3. Dokonanie  reasumpcji uchwały Nr 74/02 Rady Gminy Celestynów z dnia  30 marca 2004  w 

sprawie uchwalenia  budżetu gminy na 2004 r. 
4.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) uchwalenia rocznego programu  i zasad  współpracy Gminy Celestynów  z  
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku  publicznego; 

2) oddania mienia Gminy Celestynów w użyczenie sołectwu wsi Ponurzyca. 
5.    Sprawy różne. 
6.      Udzielenie odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
7.       Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 
8.       Zamknięcie  obrad.  
 
Ad. pkt. 1. 
 
Przewodniczący Rady – Artur Kubajek – dokonał otwarcia sesji, powitał radnych oraz zaproszonych 
gości.  
Stwierdził, iż na 15 radnych, w sesji uczestniczy 11 / 4 radnych nieobecnych usprawiedliwionych /, co 
stanowi  quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Zapytał, czy są uwagi do porządku obrad sesji. 
Wobec  nie zgłoszenia  żadnych uwag  -  Rada Gminy  przyjęła  porządek  jednogłośnie. 
 
Ad. pkt. 2 
 
Wnioski i interpelacje: 
 
1. Radny  A. Grajda: 

- prosił o informację nt. inwestycji kanalizacyjnej w Glinie  -  kiedy zostanie  podpisany protokół    
      odbioru  tej inwestycji i czy istnieje  szansa aby doszło  do konsultacji z mieszkańcami; 



- zapytał, jak przedstawia się sprawa Wysypiska SATER. 
 

2. Radny  M. Kloch: 
          -    zapytał, jaka jest  przyczyna  wstrzymania prac na ul. Św. Kazimierza, od Jankowskiego -  do  
               Osieckiej; 

- w jaki sposób P. Wójt zamierza realizować remont ul. Św. Kazimierza na zasadzie 
porozumienia z Powiatem Otwockim, skoro zadanie to nie jest ujęte w budżecie na 2004 rok. 

 
3. Radny Z. Glinka  -  zapytał, kiedy zostanie rozpoczęta budowa chodnika w Starej Wsi. 
 
4. Radny M. Kurek  -  zwrócił się zprośbą o załatanie  wyrw na drogach we wsi Regut. 
 
5. Radny  W. Radomski -  prosił o zlikwidowanie niebezpiecznej wyrwy na drodze przy pawilonach 

handlowych w Celestynowie. 
 
6. Radny M. Celiński  -  zwrócił się  do  P. Wójta  o wymuszenie na kołach łowieckich wypłacania  

rolnikom odszkodowań za szkody czynione przez dziki. 
 
Ad. pkt. 3 
 
Dokonanie reasumpcji  uchwały Nr 74/04 Rady Gminy Celestynów z dnia 30 marca 2004 
r. w sprawie  uchwalenia budżetu  gminy na rok  /w zał./: 
 
Pan  Wójt  -  poinformował Radę, iż Regionalna Izba Obrachunkowa uchwałą Nr 58/K/04 z dnia 21 
kwietnia 2004 r.  -  uznała  za nieważną uchwałę Rady Gminy Celestynów Nr 74/04 z dnia 30 marca 
2004 r.   -  w   niektórych częściach.  Zastrzeżone części uchwały    znajdują  się odzwierciedlenie w 
paragrafie 1 i 2 uchwały RIO  -   7 punktów. / uchwała RIO w  załączeniu /.  RIO  wzywa  Radę Gminy  
do usunięcia  stwierdzonych  usterek w terminie do 14 maja  br.  -  w  formie  reasumpcji uchwały 
budżetowej. 
Następnie  p. Wójt , przy udziale p. Skarbnik szczegółowo omówił, w jakim zakresie  zmiany zostały  
dokonane i jakich załączników dotyczą. 
 
Następnie głos zabrał przewodniczący  Komisji Finansów i Inwestycji – W. Kwiatkowski, który 
przedstawił opinię  Komisji  w przedmiotowej sprawie. 
Poinformował, iż Komisja  pozytywnie  opiniuje  przedłożony projekt uchwały, pod niżej wymienionymi 
warunkami, że: 
1/ przedłożony projekt  uchwały w sprawie  reasumpcji uchwały budżetowej wraz z załącznikami – 

uwzględnia  uwagi i zalecenia wynikające  z uchwały RIO; 
2/ przedłożony projekt sprawdzono pod względem  formalnym, rachunkowym oraz w zakresie  

zgodności z ustawą  o finansach publicznych;  
3/ z materiałów zamiennych wynika, że w zał.  Nr 2 wykreślono dział 600, rozdz. 60014 – drogi 

publiczne i powiatowe; 
 W związku z powyższym Komisja pyta,  z jakiego działu zostanie  sfinansowana przebudowa 

dróg powiatowych i  drogi wojewódzkiej /ul. Św. Kazimierza, chodnik w Starej Wsi, chodnik przy 
ul. Reguckiej/. 

 Jednocześnie Komisja  stwierdza, że brak w projekcie  o reasumpcji uchwały budżetowej 
wydatków na drogi  publiczne powiatowe – stawia pod znakiem zapytania realizację  tej inwestycji 
oraz wywiązanie  się gminy z porozumienia  z powiatem. 



4/ W związku z wykreśleniem wydatków na Strategię z zał. Nr 3, czyli wydatków na zadania 
inwestycyjne  -  Komisja  zwróciła się do P. Wójta z zapytaniem, z jakich  wydatków będzie  
sfinansowane to  opracowanie. 

 
Dyskusja: 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny  M. Kurek  -  prosił o wyjaśnienie, czy w obecnym  podziale budżet uwzględnia 
środki  na zadania związane  z kulturą  fizyczną i sportem / organizacje pożytku 
publicznego, kluby sportowe /. 
 
Pan Wójt  -  wyjaśnił, że  rezerwa celowa na oświatę   pozostaje  bez zmian.  Natomiast  
podziałowi uległa rezerwa na kulturę fizyczną i sport.  Ujęte tu zostały również środki na  
Klub w Regucie  -  w  kwocie  20 tys. zł. na sport. 
Pan  Wójt  -  dodał, iż  jeżeli chodzi o przeznaczenie dotacji na Klub Regut na remont 
budynku, przy ul. Turystycznej zwróci się o opinię do Komisji  Oświaty i Kultury. 
 
Radny A. Grajda  -  stwierdził, iż rezerwa na kulturę fizyczną i sport  -  winna być  
wykorzystana  wyłącznie na ten cel, a nie na cele pośrednie.  Dodał, iż decyzje w tym 
temacie  pozostają  w gestii Wójta Gminy. 
 
Pan  Wójt  -  stwierdził, iż  Klub „Bór,” jako jedyny w  gminie  złożył prawidłowy, zgodny z 
prawem wniosek  o dotację. 
 
Radny M. Kurek  -  uznał, iż  rozstrzygnięcie  RIO dopuszcza zamieszczenie wydatków inwestycyjnych 
w środkach  na wydatki bieżące. 
 
Pan  Wójt  -  wyjaśnił, iż przeznaczenie z wydatków bieżących pewnej kwoty na inwestycję prowadzoną  
przez Klub  w Regucie -  na pewno nie będzie wykroczeniem.  Ta  dotacja  celowa  podporządkowana 
jest bieżącej  działalności Klubu. 
Następnie  Pan Wójt  stwierdził, iż  konieczne jest  w pierwszej kolejności zadecydowanie, czy  wniosek 
„Boru” ma być realizowany ze środków budżetu gminy.  Jeżeli  tak, to  kwota ta zostanie  przeniesiona  
do środków inwestycyjnych  -  z rezerwy celowej. 
 
Rada Gminy  -  jednogłośnie  podjęła przedmiotową  uchwałę.  Na  15 radnych  Rady Gminy w  sesji 
uczestniczyło  11,  w głosowaniu  wzięło udział również 11 radnych. 
Za  podjęciem uchwały opowiedziało się 11 radnych. 
 
Ad. pkt. 4 
 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
1/ w sprawie uchwalenia rocznego programu i zasad współpracy Gminy Celestynów z  
          organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi  działalność pożytku  
          publicznego  /w zał./. 
 
Projekt  uchwały zreferował Wójt Gminy, przy udziale   Pani A. Wojno. 
 



Radny W. Kwiatkowski  -  przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji  -  przedstawił  opinię  
Komisji. 
Poinformował, iż Komisja,  po przeanalizowaniu projektu przedmiotowej  uchwały  wnosi  o  wyjaśnienie 
Rozdz. I  -  postanowienia ogólne, paragraf 1, pkt 9  -  definicji „wnioskodawcy”, czy prawidłowo 
zaliczono gminne jednostki organizacyjne do „wnioskodawców” , ponieważ cały Program dotyczy zasad 
współpracy gminy  Celestynów z organizacjami  pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi  
działalność  pożytku publicznego. 
Z definicji „organizacji pozarządowej”  wynika, że wnioskodawcami nie mogą być podmioty będące 
jednostką sektora finansów publicznych. 
 
Rada  -  podjęła  uchwałę  jednogłośnie. 
 
2/ oddania mienia Gminy  Celestynów w użyczenie sołectwu wsi Ponurzyca   /w zał./. 
 
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
 
Radny W. Kwiatkowski  -  przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  przedstawił pozytywną  
opinię  Komisji   w zakresie  przedmiotowej uchwały. 
Poinformował, iż  Komisja  -  wnioskuje  o zamieszczenie  w paragrafie 1, ust. 1 projektu uchwały, na 
końcu zdania -  zapisu  następującej treści: „na cele samorządowe w tym edukacja, kultura, wspieranie i 
upowszechnianie idei samorządowej”. 
 
Rada  Gminy  -  uznając, iż  wyżej proponowana przez  Komisję poprawka została uwzględniona przez 
Wójta w nowym projekcie uchwały  -  podjęła  przedmiotową uchwałę  jednogłośnie. 
 
Ad. pkt. 5. 
 
Sprawy różne: 
 
1/ Wójt  Gminy  Celestynów  -  przedłożył  do wiadomości Rady  „Sprawozdanie z działalności  w 

okresie między sesjami  27 kwietnia -  11 maja 2004 r.  /w zał./. 
 
2/ Radna  D. Wielgołaska  -  podziękowała  dyrekcji oraz  gronu nauczycielskiego Szkoły 

Podstawowej  w Celestynowie za zorganizowanie  w dniu 7 mara br.  -  Dnia Otwartego Szkoły. 
 
3/ Pan Wójt  -  nawiązał do zgłoszonej na ostatniej sesji przez przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej  interpelacji, zobowiązującej go do ukarania  osoby odpowiedzialnej za naruszenie 
dyscypliny  finansowej. 

 Wyjaśnienia w tej sprawie  zostały skierowane na piśmie do wnoszącego. 
-  Drugi temat  dot. sprawy P. Witolda Kobza  -  zam. Stara Wieś, ul. Kolejowa 3 i P. Anny 
 Stefanowskiej  - zam.  Stara Wieś, ul. Parkowa 2 dot. sprzedaży lokali mieszkalnych w blokach w     
 Starej Wsi. 

           W tym temacie  P. Wójt skierował pismo do Przewodniczącego Rady Gminy, zawierające notatkę  
           służbową, sporządzoną  przez J. Kobusa  -  kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej  /w  
           zał./. 
  Jednocześnie  P. Wójt  nadmienił, iż  P. Witold Kobza  nie podpisał protokołu rokowania. 
  Cena mieszkań, ze względu na skanalizowanie  -  jest obecnie oszacowana wyżej. 

-  Następnie P. Wójt  -  raz  jeszcze zwrócił się  do radnych o podjęcie decyzji, jaka winna być       
  przyjęta procedura rozpatrzenia wniosku o dotację  dla Klubu „Bór” w Regucie. 

 



4/ Radny  W. Kwiatkowski  -  uznał, że  najwłaściwszym by było zajęcie  w tym temacie  
stanowiska przez Komisję Oświaty oraz Komisję Finansów i Inwestycji. 
Nie  należy natomiast dyskutować na ten temat na sesji Rady. 

  
5/ Pan  Wójt  -  stwierdził, iż zależy mu na  dobrej współpracy z radnymi i Komisjami Rady,  dlatego 

też będzie kierował tego typu wnioski do zaopiniowania  właściwych Komisji. 
  
          W tym konkretnym temacie  -  opinię winna wydać Komisja  Oświaty oraz Komisja  Finansów i  
          Inwestycji  w zakresie  ustalenia,  z którego działu winny  pójść środki na ten cel. 
 
6/ Radny M. Kurek  -  przedstawił Radzie,  jak wygląda sytuacja  inwestycji podjętej przez Klub  
         „Bór”  w Regucie. 
          Klub „Bór”, jako jedyny w gminie złożył w trybie uchwały Rady, już  we wrześniu 2003 r. wniosek o  
          dotację.  Sporządzony został kosztorys prac,  jest opracowany harmonogram i ustalony termin  
          otwarcia obiektu. 
          Wniosek  był dyskutowany na wspólnym posiedzeniu przewodniczących Komisji Rady, gdzie   
          padł wniosek  o umieszczenie  go w rezerwie budżetowej. 
          Remont budynku  jest kontynuowany, już w ub. roku rozpoczęto wstępne  prace ze środków  
          własnych Klubu, posiadając jednocześnie  zapewnienie otrzymania  środków z budżetu gminy. 
          Wniosek został zaakceptowany przez Radę  przy uchwaleniu budżetu gminy na rok 2004. 
          Pan  radny  -  uzupełnił, iż Klub ubiega się nie o środki  pieniężne, lecz o materiały,  których   
          wartość określono na kwotę 18.558 zł. Oprócz tego Klub posiada własne, pozyskane materiały  
          wartości 13.470 zł.  plus wkład pracy własnej. 
          Na zakończenie swojej wypowiedzi radny M. Kurek – zwrócił się o  zorganizowanie posiedzenia     
          właściwych Komisji, na które należałoby zaprosić wnioskodawców oraz radnego tego terenu. 
 
7/       Radny W. Kwiatkowski – zaproponował aby Komisja Finansów zajęła się tym tematem, wspólnie  
          z Komisją Oświaty i Kultury, w celu podjęcia właściwej opinii. 
 
8/      Sekretarz Gminy – Pan Z. Rak – poinformował, iż sołtysi wsi otrzymali obwieszczenia wyborcze   
         dot. wyborów do Parlamentu Europejskiego. 
         Zwrócił się do zebranych z prośbą o zgłaszanie kandydatów do składów obwodowych komisji  
         wyborczych. 
 
Ad. pkt. 6. 
 
Udzielenie  odpowiedzi na wnioski i interpelacje: 
 
Głos zabrał Wójt Gminy – Tomasz Atłowski: 
- radny  A. Grajda  - informacja nt. inwestycji kanalizacyjnej w Glinie. 
  Odbiór sieci już nastąpił, brak jest jednak protokołu odbioru.  P. Wójt – zobowiązał się do udzielenia   
  odpowiedzi na piśmie. 
  Jeżeli chodzi o Wysypisko SATER – P. Wójt poinformował Radę, jak  przedstawia się sytuacja na tym  
   odcinku. 
 
- radny  M. Kloch  - wyjaśnienie  przyczyny  wstrzymania prac na ul. Św. Kazimierza, od Jankowskiego        
  do Osieckiej. 
  P. Wójt – zobowiązał się do zrealizowania tych prac w terminie koniec maja – początek czerwca br. 
  / w drodze porozumienia gmina przekaże Zarządowi Dróg w Otwocku kwotę 450 tys. zł. / 
 



  Remont ul.  Św. Kazimierza na zasadzie porozumienia z Powiatem Otwockim – środki na to zadanie    
  zostały ujęte w załączniku Nr 1 do uchwały. 
 
- radny Z. Glinka  -   rozpoczęcie budowy chodnika w Starej Wsi. 
  P. Wójt – poinformował, iż zadanie to zostanie zrealizowane w m-cu wrześniu – październiku br.  
  Zostało ujęte w harmonogramie prac, jak również uwzględnione do realizacji przez Powiat. 
 
- radny M. Kurek  -  załatanie  wyrw na drogach we wsi Regut. 
  P. Wójt zobowiązał p. J. Kobusa do dokonania rozeznania skali potrzeb w tym zakresie. 
 
- radny  W. Radomski -  zlikwidowanie niebezpiecznej wyrwy na drodze przy pawilonach handlowych     
  w Celestynowie. 
  Do załatwienia wniosku został zobowiązany Pan J. Kobus. 
 
- radny M. Celiński  -  prośba  do p. Wójta  o wymuszenie na kołach łowieckich wypłacania  rolnikom 
  odszkodowań za szkody czynione przez dziki. 
  P. Wójt – przyjął wniosek do załatwienia. Poinformował, iż co roku wystosowuje w tym temacie pisma 
  do kół łowieckich. Obecnie przeprowadzane jest roz4eznanie, czy istnieje możliwość wystąpienia na    
  drogę sądową. 
 
- Na zakończenie swojej wypowiedzi P. Wójt – poinformował Radę nt. miejscowego planu  
  zagospodarowania przestrzennego gminy Celestynów. 
 
Ad. pkt. 7.  
 
Przyjęcie protokołu poprzedniej Sesji: 
 
Wobec nie  zgłoszenia uwag do protokołu XVIII Nadzwyczajnej  Sesji   –  Rada przyjęła protokół 
jednogłośnie. 
 
Ad. pkt. 8. 
 
Zamknięcie obrad Sesj:. 
 
Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Sesji – Przewodniczący Obrad – zamknął jej obrady. 
 
 
 
 Na tym obrady  Sesji  -  zakończono. 
 
Czas trwania obrad w godzinach: 1600   -   1800. 
 
 
         W-ce  PRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY 
 
           /  WITOLD  KWIATKOWSKI  / 
 
Protokółowała: 
 
/ M. Smolak / 


